
 
Geachte raadsleden,  
 
In juli hebben we u middels een brief geïnformeerd over alle ontwikkelingen op het gebied van 
kunstgras. Bij deze geven wij u graag een update. De Europese Commissie (d.d. 25 september 2023) 
heeft besloten dat er vanaf 2031 geen polymere infill gebruikt mag worden in kunstgrasvelden. Dit 
zijn niet-natuurlijke infill materialen. Deze restrictie heeft gevolgen voor de sport. In de gemeente 
Groningen gaat het dan over SBR rubber, TPE en SBR Promax. De restrictie houdt in dat, met 
inachtneming van een overgangstermijn van 8 jaar, de verkoop én koop van polymere infill na deze 
termijn niet meer is toegestaan. Deze overgangstermijn loopt tot oktober 2031. Het gebruik van 
kunstgrasvelden met polymere infill blijft na deze termijn nog wel toegestaan, totdat de velden aan 
vervanging toe zijn. 
 
Sinds de discussie over de nadelige gevolgen van SBR korrels voor het milieu heeft uw raad in 2018 
(zaaknr. 7106474) besloten dat we in de gemeente Groningen geen SBR meer willen gebruiken in 
kunstgrasvelden. Wij waren hiermee vooruitstrevend. Op dat moment gold er geen verbod op SBR 
korrels, dit verbod geldt pas vanaf 2031. We hebben in 2018 voorgesteld om, in afwachting van 
groen licht van de KNVB voor non-infillvelden, de SBR velden te vervangen door kunstgrasvelden met 
TPE (de meest milieuvriendelijke variant). Daarnaast hebben we optimaal gebruik gemaakt van het 
pilot aanbod van de KNVB om nieuwe ontwikkelde non-infill of mineraal ingestrooide 
kunstgrasvelden te testen. De KNVB heeft vlak voor de zomer besloten om het veld met minerale 
infill (een zandlaagje voor grip en stabiliteit) op de sportvloerenlijst te zetten. Dit betekent dat we 
deze velden voortaan mogen aanleggen, met als enige restrictie dat ze nog niet als hoofdveld 
aangelegd mogen worden. De verwachting is dat deze toestemming er in de loop van 2024 wel gaat 
komen. 
 
Op dit moment hebben we in de gemeente 56 kunstgrasvelden, waarvan 40 velden ingestrooid met 
SBR rubber (22), SBR Promax (1) en TPE (17). Voor de korte termijn betekent dit dat alle velden die 
voor 2024 in de planning staan om vervangen te worden, door mineraal ingestrooide velden kunnen 
worden vervangen. Dit betreft geen hoofdvelden. Voor de lange termijn betekent dit dat alle SBR 
ingestrooide velden die er nog zijn, worden vervangen door mineraal ingestrooide velden. Het laatste 
SBR ingestrooide veld is in 2017 aangelegd. Rond 2029 zijn naar verwachting alle SBR velden 
opgeruimd (afhankelijk van 12 jaar afschrijving en intensiteit van bespelen). Het eerste TPE 
ingestrooide veld is in 2019 aangelegd en het laatste in 2023. Dit houdt in dat we tot 2035 een 
hoeveelheid TPE op voorraad moeten houden voor het onderhoud van deze velden. Als de KNVB in 
de loop van 2024 duidelijkheid geeft over de hoofdvelden, dan zullen er naar verwachting vanaf 2025 
geen nieuwe TPE-velden meer aangelegd hoeven worden. Uiteraard gaan we ons hier ook weer hard 
voor maken.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Inge Jongman 
Wethouder 
 
 
 
 


